
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 1312019

XIII Sesia w dniu 27 sierpnia}}l9

Obrady rozpoczEto 27 sierpnia 2019 o godz.09:00,azakohczono o godz. 13:56 tego samego

dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial24 czlonkow.

Obecni:

l. Jacek Bulawa

2..Ianusz Dgbczyriski

3. Mariola Gawlowska

4. Andrzej Golgbieski

s.ry
6. Joanna Hofman-Kupisz

7. Jaroslaw Hupalo

8. Dariusz Jaworski

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

ll. Krrysztof Kowalski

I 2. Stanislaw Krzemieniewski

13. Zbigniew Lewandowski

14. Krystian [-uczak

15. J6zef Mazierski

16. Wanda Muszalik



l7. Arkadiusz Piasecki

18. ElZbieta Rutkowska

19. Ewa Szczepariska

20. Malgorzata Szry mariska

21. Daniel Tobiasz

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23.Katarzyna Zargbska

24. Janusz Zi6lkowski

25. Piotr Zwolirtski

Ad. I
Sprawy organizacyjne.

a) otwarcie sesji

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworzyl obrady XIII sesji Rady
Miasta Wloclawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastgpcow
Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej
oraz Pani dr Barbary Moraczewskiej, Skarbnika Miasta Pani4 Honoratg Baranowska,
Sekretarza Miasta Pani4 Wieslawg Konopczyrisk4 a takae zebranych na sali urzEdnik6w,
przedstawicieli medi6w, mieszkaric6w miasta orazradnych uczestniczacyah w obradach.

b) stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzll, 2e na stan 25
radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z list4 obecnoSci 24 radnych. a zatem
obrady sesyjne w dniu 27 sierpnia br. s4 prawomocne,
Lista obecnoSci radnych podczas obrad XIII sesii Rady Miasta stanowi zal1cznik do protokoiu.

c) przyjgcie protokolu z obrad XII sesji

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XII sesji
Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 6 sierpnia 2019 roku, z kt6rym
radni mogli siE zapoznac i wnieSc ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i
uzupelnien.

d) zmiany do porz4dku obrad XIII sesji



Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, i2 uwzglgdniaj4c wniosek zlolony przez
Prezydenta Miasta proponuje rozszerzenie w punkcie2T porz4dku obrad XIII sesii Rady Miasta
o uchwalg zmieniaj4cq uchwalg w sprawie pol4czeniajednostek budzetowych pod nazwE:
Miejski Zarzqd Dr6g we Wloclawku i Mieiski Zespotr Uslug Komunalnych we Wloclawku oraz
nadania nazwy i statutuiednostce budzetowej Miejskiego Zarzydu Uslug Komunalnych i Dr6g
we Wloclawku.

Innych zmian do projektu porzqdku obrad nie wniesiono

Glosowano wniosek w sprawie:

rozszerzenia porz4dku obrad XIII sesji w punkcie nr 27 o uchwalg zmieniaj4c4 uchwaig w
sprawie pol4czenia jednostek budzetowych pod nazwE'. Mieiski Zarz4d Dr6g we Wloclawku i
Miejski Zesp6i Uslug Komunalnych we Wloclawku oraz nadania nazwy i statutu jednostce
budzetowej Miejskiego Zarzqdu Uslug Komunalnych i Drog we Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK Gtr-OSU: l, NIEOBECNI: I

W)'niki imienne:

ZA (23\

Jacek Bulawa, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, .Iaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N,uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel
Tobiasz. Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, .Tanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (1)

Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (1)

Krzysztof Grz4dziel

Ad.2

Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdzysesyjnym

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalnoici
miasta w okresie migdzysesyinym, kt6ra obejmuje okres od dnia 6 sierpnia do dnia 27 sierpnia
br. br. i przedstawia sig nastgpuj4co:

W omawianym okresie zawartych zostalo 6 um6w dotyczqcych udzielenia zam6wienia
publicznego. Migdzy innymi 14 sierpnia zawarto umowg na budowg silowni zewnEtrznej na
Michelinie II postgpowanie z firm4 Apis Polska Sp. z o.o. z siedzib4 w Jaroslawiu. WartoSc
umowy to niewiele ponad 300 tysigcy zlotych brutto. Wykonawca ma 50 dni od dnia zawarcia



umowy na ukoficzenie prac. 19 sierpnia podpisano umowy na przebudowg dr6g gminnych z
podziatem na3 zadania. ZakwoIE ponad 720 tysigcy zlotych brutto przebudowy ulic: Ziolowej,
Komarowej i Koralowej dokona Firma InZynieryjno - Drogowa DROGTOM Sp. , o.o. z
siedzib4 we Wloclawku. Termin realizacji to 60 dni od dniazawarcia umowy. W omawianym
okresie zawarto r6wnie2 umowg na nasadzenia drzew i krzew6w w ramach zadaniapn; .,Zielert
wysoka zadrzewienie Sr6dmieScia - Rewitalizacja"o na terenie nieruchomoSci stanowi4cych
wlasnoSi Gminy Miasto Wloclawek - wartoSc zam6wienia to prawie 62 tysi4ce zlotych brutto.
W zwi4zku z pracami tocz4cymi sig w ramach delokalizacji wzEd6w centralnych, czynione s4

starania o zlokalizowanie jednego z nich w naszym miescie. Wedlug analizy por6wnawczej
wybranych miast pod k4tem optymalnego wyboru miast docelowych dla delokalizacji. z punktu
widzenia efektywnoSci funkcjonowania urzgdu oraz z perspektywy r6wnowazenia rozwo.ju
kraju zawartej w raporcie Ministerstwa PrzedsigbiorczoSci i Technologii pn.: ,,Uwarunkowania
delokalizacji centralnych urzgd6w w Polsce", Wloclawek spelnia naiwylsz4liczbg przyjgtych
kryteri6w. W tym celu wystosowano pisma do: Pana Mateusza Morawieckiego - Prezesa Rady
Ministr6w, Pana .Terzego Kwieciriskiego - Ministra Inwestycji i Rozwoiu oraz do Pani Jadwigi
Emilewicz - Minister PrzedsigbiorczoSci i Technologii.
Rozstrzygnigty zostal konkurs na udzielanie mieszkaflcom Wloclawka gwarantowanych
Swiadczen zdrowotnych w ramach programu polityki zdrowotnei pn. .,Program zapobiegania
upadkom dla senior6w w wojew6dztwie kujawsko-pomorskim" w 2019 r. Zajqcia prowadzone
pnez trener6w wychowaniafrzycznego rozpoczn4 sig we wrzeSniu.
Zakonczyla sig weryfikacja formalno-merytoryczna propozycji mieszkaric6w zlo?onych do
Wioclawskiego Budzetu Obywatelskiego. Wyniki weryfikacii wraz z uzasadnieniami
negatywnych ocen zostaly opublikowane m.in. na stronie lylg!_aglnygk.pl orazna stronie
dedykowanej Wloclawskiemu Bud2etowi Obywatelskiemu bo.wloclawek.eu. Pod glosowanie
wstgpnie zakwalifikowanych zostalo 30 propozycji mieszkaric6w. Obecnie trwa procedura
odwolawcza. Lista projekt6w ostatecznie zakwalifikowanych pod glosowanie zostanie
predstawiona 17 wrzeSnia i tego dnia rozpocznie sig r6wniez glosowanie. Zwycigskie projekty
Wloclawskiego Bud2etu Obywatelskiego na rok 2020 ogloszone zostan4 do 22 pa2dziemrka
br.l6 sierpnia, na mocy stosownego Zarz4dzenia i na podstawie zlolonych wniosk6w,
przyznano dotacje na roboty budowlane polegaj4ce na remoncie lub przebudowie lub na prace
konserwatorskie i restauratorskie w odniesieniu do nieruchomoSci niewpisanych do reiestru
zabytk6w dla wlaScicieli lub uZykownik6w wieczystych nieruchomoSci poloZonych w
obszarze Specjalnej Strefy Rewitalizacji, zaplanowane do realizacji w 2019 roku. Wsparcie
zostanie udzielone po podpisaniu umowy z wlaScicielami lub uZytkownikami wieczystymi
szeSciu nieruchomo6ci, znaiduj4cych sig we Wloclawku. L4czna kwota przyznanych dotacii
wyniosla prawie 840 tysigcy zlotych.
W celu systematycznego podnoszenia jakoSci obslugi mieszkaric6w o(az geodet6w
zglaszai4cych prace geodezyjne i kartografi ezne, w okresie od maja 201 8 r. zawarto 52 umowy
korzystania z serwisu znajduj4cego sig na Geoportalu Miasta Wloclawek. Umozliwi ato zdaln4
obslugg geodet6w w zakresie przegl4dania w trybie chronionym. Mo2liwe jest przegl4danie
m.in. mapy zasadniczej i bazy danych szczegolowych osn6w geodezyjnych, ale za pomocE
serwisu mozna r6wniez przeslai e-formularz zgloszenia pracy geodezyjnej lub pracy
kartograficznej, celem zareiestrowania w UrzEdzie Miasta Wloclawek.
Trwa konkurs ,,Kropla dla Ogrodu", kt6rego celem jest zachgcanie do zatrzymywania wody
deszczowej na swoim terenie i wykorzystywania iei do podlewania ogr6dkow, roSlin
balkonowych czy teZ do innych cel6w gospodarczych. Dla laureat6w wyr6znionych zdjgc
przewidziane s4 nagrody w postaci kompletnych zbiomik6w do gromadzenia wody deszczowej
o pojemnoSci 360 litr6w. Szczeg6lowe informacje o konkursie na stronie !!tt-_y*n"lpgl_ilt{gk.p_1.



Po przedstawieniu przez Prezydenta Miasta infomacii z dzialalnoSci miasta w okresie
migdzysesyjnym Przewodnicz4cy Rady Miasta otworzyl dyskusjg w przedmiocie
procedowanego zagadnienia.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny .Ianusz Dgbczyriski
- radny Stanislaw Krzemieniewski
- radny Jozef Mazierski
- radny .Ianusz Dgbczyriski
- radny Krzysztof Kowalski
- radny Dariusz Jaworski
- dr Marek Wojtkowski Prezydent Miasta

Ad.3

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia
rok.

Ad.4

budietu miasta Wloclawek na 2019

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognory Finansowej
na lata 2019-2030.

Wprowadzenia do finansowych zagadnieniach zawartych w projektach uchwal dokonala Pani
Honorata Baranowska Skarbnik Miasta omawiaj4c lqcznie obydwa punkty dotycz4ce zmian w
bud2ecie miasta jak r6wnieZ zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cej procedowane zagadnienia.

Opinie Komisji stalej Rad), Miasta
Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 2019 rok
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocii Miasta.
Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4caKomisji radna Katarzyna
Zargbska.

R6wnie2 uchwalE zmieniaj4c4 uchwaig w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2019-2030 rozpatrzyla oraz pozylywnie zaopiniowala Komisia Bud2etu,
Rozwoiu i Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca
Kom i si i radna Katarzyna Zargbska.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjg nad ww.
zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radna ElZbieta Rutkowska
- radny Jozef Mazierski
- radny Janusz Dgbczyriski



- radna Mariola Gawlowska
- Zastqpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki
- Skarbnik Miasta Honorata Baranowska
- radny Jaroslaw Hupalo
- radny Jozef Mazierski
- radny .Ianusz Dgbczyriski
- Zastgpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki
- Zastgpca Prezydenta Domicela Kopaczewska
- radny.Ianusz Dgbczynski (Ad Vocem)

W dyskusji udzial wziqt r6wnieZ Przewodnicz4cy Rady Miasta Stanislaw Wawrzonkoski

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na20l9 rok.

Wvniki slosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 1, NIEOBECNI: 1

W)rniki imienne:

zA (23)

Jacek Bulawa, .Ianusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Agnieszka.Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian \,uczak, Jozef
Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska,Malgorzata Szymanska.
Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwoliriski

BRAK GI-OSU (I)

Arkadiusz Piasecki

NIEOBECNI (I)

Krzysztof Grzqdziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez RadE Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod glosowanie projekt kolejnej uchwaiy.



Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniai4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognozy Finansowej na
lata2019-2030.

Wyniki glosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 8, BRAK Gtr-OSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (15\

.Tacek Bulawa, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Malgorzata
Szymariska, Daniel Tob.iasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz
Zi6ikowski, Piotr Zwoliriski

wsrRZYMU.rE Srq (8)

.Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Dariusz .laworski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

BRAK GI-OSU (I)

Arkadiusz Piasecki

NIEOBECNI (1)

Krzysztof Grz4dziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5

Uchwala zmieniajqca uchwalg Nr DU47l2015 z dnia 23 czerwca 2015 r. w sprawie
zwolnieri od podatku od nieruchomoSci w ramach programu pomocy regionalnej na
wspieranie nowych inwestycji dla przedsigbiorctiw prowadz4cych dzialalno56
gospodarczq nn terenie Gminy Miasto Wloclawek, w granicach wyznaczonych przez ul.
Papie2ka, dzialkg nr 42 KM 102, dzialkg nr 5l/5 KM 102, dzialkg nr 3/45 KM 114, dzialkg
nr 3/63 KM ll4, dzialkg nr 3152 KM 114, dzialkg nr 3/50 KM ll4, dzialkg numer 55/6
KM 102, dzialkg nr 46114 KM 102, dzialkgnr 44116 KM 102 i dzialkg nr 413 KM 102

Zagadnienie bgd4ce przedmiotem procedowanej uchwaly przedstawila Pani Honorata
Baranowska Skarbnik Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatrujqcej ww. zagadnienie.



Opinia Komisji stalej Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawiia Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji
radna Katarzy na Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny J6zef Mazierski

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie pro.iekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg Nr IXl47l20l5 z dnia23 czerwca2015 r. w sprawie zwolnien
od podatku od nieruchomoSci w ramach programu pomocy regionalnej na wspieranie nowych
inwestycji dla przedsigbiorc6w prowadz4cych dzialalnoS6 gospodarczE na terenie Gminy
Miasto Wloclawek, w granicach wyznaczonych przez ul. PapieZka, dzialkE nr 42 KM 102,

dzialkg nr 5 I /5 KM 1 02, dzialkE nr 3145 KM I I 4, dzialkg nr 3163 KM I 14. dzialkE nr 3/52 KM
l14, dzialkE nr 3/50 KM I 14, dzialkq numer 55/6 KM 102, dzialkg nr 46114 KM 102, dzialkE
nr 44116 KM 102 i dzialke nr 413 KM 102.

Wvniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SIE: 0, BRAK Gtr OSU: 0, NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA (24\

.lacek Bulawa, .Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, .loanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Dariusz .Taworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska,
.lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (l)

Krzysztof Grz1dziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.



Ad.6

Uchwala w sprawie Raportu z wykonania ,,Programu ochrony Srodowiska dla miasta
Wloclawek na lata 2014 - 2017 z perspektyw4 na lata 2018-202l",zalata2017 - 2018.

Temat zagadnieniajak w uzasadnieniu do projektu uchwaly zaprezentowala Radzie Miasta Pani
Monika Szudzikowska Dyrektor Wydzialu Srodowiska.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozT4ywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji
radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie pro.lekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie Raportu z wykonania ,,Programu ochrony Srodowiska dla miasta
Wloclawek na lata 2014 - 2017 z perspektyw4 na lata 2018-2021", zalata20lT - 2018.

Wvniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

zA (24)

Jacek Bulawa, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian t-uczak, Jozef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska,
.Ianusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI ( I)

Krzysztof Grzqdziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzm ieni u.



Ad.7

Uchwala w sprawie przryznania w roku 2019 dotacii na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytkriw lub
znajduj4cym sig w gminnej ewidencji zabytkriw

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani .Iolanta Stariczak-Bromirska Dyrektor
Wydzialu Urbanistyki i Architektury

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatrui4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozylywnie zaopiniowala Komisja Rewitalizacji. Opinig w
tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisii radna Agnieszka .Iura-
Walczak.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyznania w roku 2019 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie
lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do reiestru zabytk6w lub znajduj4cym sig w
gminnej ewidencj i zabytk6w.

Wvnilj slosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 3, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

zA (21)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzei Gotgbieski, .Ioanna Hofman-Kupisz, .laroslaw
Hupalo, Dariusz .laworski, Agnieszka.Iura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski,
Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska,
Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanisiaw Wawrzonkoski,
Katarzy na Zar Ebska, .l an us z Zi 6tko wski, P i otr Zwo I i riski

BRAK GLOSU (3)

Janusz Dgbczyriski, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (I)

Krzvsztof Grzadziel



Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8 - Ad. 2l

Blok l4 projekt6w uchwai dotycz4cych stwierdzenia zakoriczenia dzialalnoSci gimnazj6w
przedstawila Pani Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacj i.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie Komisii rozpatruj4cei ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalej Rady Miasta
Projekty uchwal dotycz4ce stwierdzenia zakonczenia dzialalnoSci gimnaziow rozpalrzyla oraz
pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacii. Opinie w tych sprawach przedstawila Radzie
Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekty procedowanych uchwal.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie stwierdzenia zakonczenia dzialalnoSci dotychczasowego Gimnazjum nr 1

im. I.K. Gaiczyriskiego we Wloclawku, ul. Gniazdowskiego 7.

Wyniki glosowania

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK Gtr-OSU: 1. NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

zA (23)

.Tacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, .laroslaw
Hupalo, Dariusz Jaworski, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElzbietaRutkowska, Ewa Szczepariska,Malgorzata Szymariska,
Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, .Ianusz Ziolkowski, Piotr
Zwoliriski

BRAK GLOSU (1)

.lanusz Dgbczyriski

NIEOBECNI (1)

Krzysztof Grz1dziel



Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. 2e w
rezuftacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie stwierdzenia zakonczenia dzialalnoSci dotychczasowego Gimnazjum nr 2
im. ks. Jerzego Popieluszki we Wloclawku, ul. Zytnia47.

Wvniki glosowania

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SII: 0, BRAK GI-OSU: 1, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

zA (23)

.lacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzei Gotgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw
Hupato, Dariusz .laworski, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tr uczak,Jozef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Malgorzata Szymafiska,
Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, .lanusz Zi6lkowski, Piotr
Zwoliriski

BRAK GI-OSU (I)

.lanusz Dgbczynski

NIEOBECNT (1)

Krzysztof Grz4dziel

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie stwierdzenia zakohczenia dzialalnoSci dotychczasowego Gimnazium nr 3
im. Polskich Noblist6w we Wloclawku, ul. Promienna 15.

Wvniki slosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA (24)



Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska. Andrzei Golqbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Dariusz.laworski. Agnieszka.Tura - Walczak. Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N-uczak, Jozef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska,
.Tanusz Zi6ikowski. Piotr Zwolit'rski

NTEOBECNT (r)

Krzysztof Grz4dziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie stwierdzeniazakohczenia dzialalno6ci dotychczasowego Gimnazjum nr 4
im. Organizacji Narod6w Zjednoczonych we Wloclawku, ul. Wyspiariskiego 3.

Wvniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIE: 0, BRAK Gtr,OSU: 0, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

zA (24)

.lacek Bulawa, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .loanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak. Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska,

Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Kataruyna Zargbska,

.lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNT ( l )

Krzysztof Grz4dziel

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieni u.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie stwierdzenia zakoiczenia dzialalnoSci dotychczasowego Gimnazjum nr 5

im. TadeuszaZawadzkiego 'ZoSka" we Wloclawku, ul. Winiecka 46.



Wyniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: I

W)rniki imienne:

ZA Q4\

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyt'rski, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski, Joanna Hofinan-
Kupisz,.laroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N,uczak, Jozef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepanska,

Malgorzata Szymanska, Daniel Tobiasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Kataruyna Zargbska,

.lanusz Ziolkowski. Piotr Zwolinski

NIEOBECNI (1)

Krzysztof Grz4dziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie stwierdzenia zakortczenia dzialalnoSci dotychczasowego Gimnazium nr 7
im. K.K. Baczyriskiego we Wloclawku, ul. Kaliska 108.

Wvniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

zA, (24)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei GolEbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, .Taroslaw Hupalo, Dariusz.laworski, Agnieszka.lura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski. Krystian Luczak, Jozef

Mazierski, Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska,

Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katanyna Zargbska,

.Tanusz Zi6lkowski. Piotr Zwolifiski

NIEOBECNI (I)

Krzysztof Grz4dziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podigta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.



Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie stwierdzenia zakohczenia dzialalnoSci dotychczasowego Gimnazjum nr 8
im. Obroric6w Wisly we Wloclawku w Zespole Szkol nr 8 we Wloclawku, ul. Willowa 8.

Wvniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SIE: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

zA (74)

Jacek Bulawa, Janusz DEbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski. Krystian Luczak, Jozef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katatzyna Zargbska,
.lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNT (l)

Krzysztof Grzqdziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie stwierdzeniazakonczenia dzialalnoSci dotychczasowego Gimnazjum nr I I
im. ks. .lana Twardowskiego we Wloclawku w Zespole Szk6l nr I I we Wloclawku, ul. PapieZka
89.

Wyniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIf : 0, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA (24)

.Tacek Bulawa, .Tanusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .Toanna Hofman-
Kupisz, .laroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian \-uczak, Jozef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska,
Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska,
.Tanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (1)



Krzyszlof Grz4dziel

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjEta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uclrwaly w sprawie stwierdzeniazakonczenia dzialalnoSci dotychczasowego Gimnazjum nr 12

im. Karola Wojtyly we Wloclawku, ul. Szkolna 13.

Wvniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK Gtr,OSU: O, NIEOBE,CNI: I

Wvniki imienne:

zA (24\

.lacek Bulawa, .lanusz Dgbczyfiski, Mariola Gawlowska, Andrze.j Gotgbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo. Dariusz.Taworski, Agnieszka.Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowafski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian \,uczak, Jozef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska,
Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI ( 1)

Krzysztof GrzEdziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Glosoryano w sprawie:

Uchwaly w sprawie stwierdzenia zakonczenia dzialalnoSci dotychczasowego Gimnazium nr 14

im. .Tana Pawla II we Wloclawku. Plac Staszica l.

Wvniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

zA (24)

.Tacek Bulawa, Janusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .Toanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N-uczak, Jozef



Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki" Elzbieta Rutkowska. Ewa Szczepafiska,

Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska,

.Tanusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

NIEOBECNI (1)

Krzysztof Grzqdziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie stwierdzenia zakohczenia dzialalnoSci dotychczasowego Gimnazjum
Dwu.jgzyczne we Wloclawku w Zespole Szk6l Og6lnoksztalc4cych we Wloclawku, ul.
Mickiewicza 6.

Wvniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

ZA Q4\

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyt'rski, Mariola Gawlowska, Andrzej Goigbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska,

Malgorzata Szymanska, Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska,

.Tanusz Zioikowski, Piotr Zwoliriski

NIE,OBECNI (1)

Krzysztof Grzqdziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmien iu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie stwierdzenia zakonczenia dziil.alnoSci dotychczasowego Gimnazjum
Przysposabiaj4cego do Pracy we Wloclawku w Zespole Szkol Budowlanych we Wloclawku,
ul. Nowomiejska 25.

Wyniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wvniki imienne:

ZA (24\

.Tacek Bulawa, .Ianusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, .Iaroslaw Hupaio, Dariusz Jaworski, Agnieszka.lura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska,
Malgorzata Szymariska. Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska,
.Tanusz Ziolkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (1)

Krzysztof Grz4dziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzm i eniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie stwierdzenia zakonczenia dzialalnoSci dotychczasowego Gimnazium dla
upoSledzonych umyslowo we Wloclawku w Zespole Szkol nr 3 im. M. Grzegorzewskiej we
Wloclawku, ul. Nowomiejska 21.

Wyniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA (24\

Jacek Bulawa, .Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .Toanna Hofman-
Kupisz,.Iaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Agnieszka.Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N,uczak, Jozef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska,
Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (r)

Krzysztof Grz4dziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezuftacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmi eniu.



Glosowano w srrrawie:

Uchwaly w sprawie stwierdzenia zakonczenia dzialalnoSci dotychczasowego Gimnazium
Specjalnego dla Niedostosowanych Spolecznie we Wloclawku w Mlodziehowym OSrodku

Wychowawczym we Wloclawku, ul. LeSna 24.

Wyniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK G{-OSU: 0, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

ZA (24\

.Tacek Bulawa, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, Joanna Hofman-

Kupisz,.Iaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian I'uczak, Jozef

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska,

Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska,

.Tanusz Zi6tkowski, Piotr Zwoli6ski

NIEOBECNI (I)

Krzysztof Grz4dziel

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia zostala podjgta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.22

Uchwala w sprawie wyraienia zgody na powierzenie Miastu Zielona Grira zadaft
publicznych dotycz4cych prowadzenia ksztalcenia uczni6w klas wielozawodowych w
zakresie teoretycznych przedmiotriw zawodowych w OSrodku Doksztalcania i
Doskonalenia Zawodowego w Zespole Szk6l i Plac6wek Ksztalcenia Zawodowego w
Zielonej G6rze

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonala Pani

Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacii.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Pro.iekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozTlywnie zaopiniowala Komisia Edukac.ii. Opinig w tej

sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie proiekt procedowanej uchwaly.



Glosowano w sDrawie:

Uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na powierzenie Miastu Zielona Gora zadah publicznych
dotycz4cych prowadzenia ksztalcenia uczni6w klas wielozawodowych w zakresie

teoretycznych przedmiot6w zawodowych w Osrodku Doksztalcania i Doskonalenia
Zawodowego w Zespole Szkol i Plac6wek Ksztalcenia Zawodowego w Zielonei G6rze.

Wvniki glosowania

ZA:23. PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TE SIQ: 0, BRAK GLOSU: l, NIEOBECNI: I

W),niki imienne:

zA (23)

.lacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, .Toanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo. Dariusz.Taworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian l-uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymanska, Daniel

Tobiasz" Stanisiaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, .Tanusz Zi6lkowski, Piotr Zwolifiski

BRAK GLOSU (1)

Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI ( 1)

Krzysztof Grz4dziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Po zakohczeniu procedowania nad ww. punktem porz4dku posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady

Miasta poinformowal, i2 oglaszapolgodzinn4 przerwg w obradach XIII sesji Rady Miasta.

Wznowienie obrad XIII sesii Rady Miasta po przerwie.



Ad.23

Uchwala w sprawie przyjgcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoSci
Warsztatu Terapii Zaigciowej we Wloclawku przy ulicy Laziennej 6 prowadzonego przez
Polski Zwi4zek Niewidomych za rok 2018

Ad.24

Uchwala w sprawie przyjgcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalno5ci
Warsztatu Terapii Zajgciowej we Wloclawku prry ulicy Wiejskiej 140 prowadzonego
przez Towarrystwo Przyjaciril Dzieci za rok 2018.

Inforrnacie dotycz4ce sprawozdan z dzialalnoSci Warsztatow Terapii Zajgciowej przy ul.

l-aziennej i Wieiskiej we Wloclawku przedstawiia Pani Stanislawa Matejska Zastgpca

Dyrektora Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Opinie Komisji stalej Rady Miasta
Uchwalg w sprawie przylgcia sprawozdania i dokonania rocznei oceny dzialalnoSci Warsztatu

Terapii Zajgciowej we Wloclawku przy ultcy Lazienne.i 6 prowadzonego przez Polski Zwi4zek
Niewidomych za rok 201 8.iak r6wnie2 Uchwalg w sprawie przyigcia sprawozdania i dokonania

rocznej oceny dzialalnoSci Warsztatu Terapii ZaiQciowei we Wloclawku przy ulicy Wiejskiei

14, prowadzonego przez Towarzystwo Przyiaci6l Dzieci za rok 2018 rozpattzyla onz
pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinie na temat ww.

uchwal przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna EuraSzczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjqciasprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoSci Warsztatu

Terapii Zajgciowej we Wloclawku przy ulicy l-aziennei 6 prowadzonego przez Polski Zwrqzek

Niewidomych za rok 2018.

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TQ SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 2. NIEOBECNI: I

W)rniki imienne:

zA (22)

Jacek Bulawa. .lanusz DEbczyriski, Andrzej Gotgbieski, .Toanna Hofman-Kupisz, Dariusz

.laworski, Agnieszka .Iura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel

Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski



BRAK GI-OSU (2)

Mariola Gawlowska, Jaroslaw Hupalo

NTEOBECNT (1)

Krzysztof Grzqdziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod glosowanie kolejny proiekt procedowanej
uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjEcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoSci Warsztatu
Terapii Zajgciowe.l we Wloclawku przy ulicy Wiejskiei 14, prowadzonego przez Towarzystwo
Przviaci6l Dzieci za rok 2018.

Wvniki glosowania

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIl,: 0, BRAK GT OSU: 2, NIEOBECNI: I

W)rniki imienne:

zA (22)

.Tacek Bulawa. .Tanusz Dgbczyriski, Andrzei GolEbieski, .Toanna Hofman-Kupisz, Dariusz
Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski. Stanislaw
Krzemieniewski. Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak.Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki. Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepat'rska, Malgorzata Szymariska, Daniel
Tobiasz. Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

BRAK GLOSU (2)

Mariola Gawlowska, .Taroslaw Hupalo

NIEOBE,CNI (1)

Krzysztof Grzqdziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.



Ad.25

Uchwala w sprawie wzoru wniosku o wyplatg dodatku energetycznego.

Zagadnienie bgdqce przedmiotem ww. uchwaly przedstawial Pani Stanislawa Matejska

ZastEpca Dyrektora Mie.iskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

NastEpnie przedstawiona zostaia opinia komisii rozpatruj4ce.i ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzylaorazpozfiywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,Rodziny i Opieki

Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna

Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszert do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod

giosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwala w sprawie wzoru wniosku o wyplatg dodatku energetycznego.

Wvniki glosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 1, NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA (23\

.Tacek Bulawa, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, .Toanna Hofman-

Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka .lura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska,Malgotzata Szymariska,

Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz Ziolkowski, Piotr

Zwoliriski

BRAK GI-OSU (1)

Jaroslaw Hupalo

NIEOBECNI (1)

Krzysztof Grzqdziel

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmi eni u.



Ad.26

Uchwala w sprawie prryjgcia Pilota2owego Programu " Wolontariat szansA na

oddluienie" wrzesiefi - grudzieri 2019r.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Stanistawa Matejska Zastgpca Dyrektora

Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wioclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzylaorazpozylywnie zaopiniowala Komisia Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spolecznej. OpiniE w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisii radna

Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusii Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie proiekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przy.igcia Pilotazowego Programu " Wolontariat szans4 na oddluzenie"

wrzesieri - grudzieri 2019r.

Wvniki glosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: l, NIEOBECNI: 1

W),niki imienne:

zA (23)

Jacek Bulawa, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .Toanna Hofman-

Kupisz, .laroslaw Hupalo, Dariusz .Iaworski, Agnieszka .Tura - Walczak, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N'uczak,Jozef Mazierski. Wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki. ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska.

Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska, .lanusz Zi6lkowski, Piotr

Zwoliriski

BRAK GI.OSU (I)

Piotr Kowal

NIEOBECNI (1)

Krzvsztof Grzadziel



Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

4d.27

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie pol4czenia jednostek bud2etowych pod naz;wqi
Mieiski Zarz4d Drrig we Wloclawku i Miejski Zesp6l Uslug Komunalnych we Wloclawku
oraz nadania nazwy i statutu iednostce bud2etowej Miejskiego Zarzqdu Uslug
Komunalnych i D169 we Wloclawku.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Pan Krzysztof Kukucki Zastgpca

Prezydenta Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komis.ii stalej Rady Miasta
Proiekt uchwaiy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Gospodarki Mieiskiei i
Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji
radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Krzysztof Kowalski
- ZastEpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji
glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4ca uchwalg w sprawie pol4czenia jednostek budzetowych pod nazw4'.

Miejski Zarz4d Drog we Wloclawku i Miejski Zespol Uslug Komunalnych we Wloclawku oraz

nadania nazry i statutu jednostce bud2etowe.i Miejskiego Zarz4du lJslug Komunalnych i Dr6g
we Wloclawku.

Wyniki glosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: l, NIEOBECNI: I

W),niki imienne:

zA (23)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzq Golqbieski,.Toanna Hofman-
Kupisz, Dariusz .Taworski, Agnieszka .Iura - Walczak, Piotr Kowal. Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian l-uczak,Jozef Mazierski, Wanda



Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafska,Malgorzata Szymariska,

Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarybska, .Tanusz Zi6tkowski, Piotr
Zwolinski

BRAK GI.OSU (I )

.Iarosiaw Hupalo

NIEOBECNT (1)

Krzysztof Grz4dziel

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezuftacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.28

Uchwala w sprawie rozpatrzenia petycji Wsp6lnoty Mieszkaniowej budynku prry ul.

Mazowieckiej 3 we Wloclawku.

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji, kt6ra rozpatrywala petycjg mieszkafcow

przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Zwoliriski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Jozef Mazierski
- radny Zbigniew Lewandowski
- Zastqpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki

Po wyczerpaniu zgloszeri do udziaiu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji Wsp6lnoty Mieszkaniowej budynku przy ul.

Mazowieckiei 3 we Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA: 14. PRZECIW: 9, WSTRZYMUJf, SIQ: 0, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI: I

W),niki imienne:

zA (14)



.loanna Hofman-Kupisz, .Iaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian
Luczak. Arkadiusz Piasecki. Elhbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymanska,
Daniel Tobiasz. Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, .lanusz Ziolkowski, Piotr
Zwolinski

PRZECIW T9)

.lacek Bulawa,.Tanusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Dariusz.Taworski,
Krzysztof Kowalski, Stanisiaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Jozef Mazierski

BRAK GI.OSU (I)

Wanda Muszalik

NIEOBECNI (I)

Krzysztof Grz4dziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieni u.

Ad.29

Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pani H.K. na dzialalnoSd Prerydenta Miasta
Wloclawek.

Stanowisko jakie wypracowala Komisia Skarg, Wnioskow i Petycji w przedmiotowei sprawie

przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Zwoliriski.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Zbigniew Lewandowski
- Zastgpca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska
- radny Zbigniew Lewandowski

Po wyczerpaniu zgloszeri do udziaiu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie proiekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pani H.K. na dzialalnoSi Prezydenta Miasta

Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA:14, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIE: 9, BRAK G{.OSU: l, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:

zA (14)

.loanna Hofman-Kupisz, .Taroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krystian \-uczak. Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Malgoruata Szymariska, Daniel
Tobiasz. Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarqbska,.Tanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE SrE (e)

.Tacek Bulawa,.lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski. Dariusz.Taworski,
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Jozef Mazierski

BRAK GI-OSU (1)

Agnieszka .Tura - Walczak

NIEOBECNI (I)

Krzysztof Grzqdziel

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.30

Uchwala w sprawie zasiggnigcia od Komendanta Wojew6dzkiego Policji informacji o

kandydatach na lawnik6w.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze Ustawa Prawo o ustroju s4d6w

powszechnych w art. 162 $ 9 wskazuje Radg Gminy.iako organ zasiggaj4cy od Komendanta

Wojew6dzkiego Policji informacji o kandydatach na lawnik6w. Informacjg o kandydacie

uzyskuje sig i sporz4dza na zasadach okreSlonych dla informacii o kandydacie do objEcia

stanowiska sgdziowskiego. Maj4c nawzglgdzie powy2sze postanowienia w drodze ninieiszei

uchwaly Rada Miasta Wloclawek postanowila wyst4pic o wydanie stosownych opinii'

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Proiekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowaia Komisja Porz4dku Prawnego i

Publicznego, Opinig w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komis.ii radny

Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.



Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie zasiggnigcia od
kandydatach na lawnikow.

Wyniki glosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE

Komendanta Woiew6dzkiego Polic.ii informacii o

SIE: 0. BRAK Gtr-OSU: 1. NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA, (23\

.Tacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska. Andrzei Golgbieski, Joanna Hofman-

Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Dariusz .Taworski, Piotr Kowal. Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzenrieniewski. Zbigrriew Lewandowski. Krystian Luczak. Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,

Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymanska, Daniel

Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbska,.Tanusz Ziolkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (1)

Agnieszka .Tura - Walczak

NIEOBECNI ( I )

Krzysztof Grz4dziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.3l

Uchwala w sprawie powolania Zespolu ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w do

sqd6w powszechnych na kadencjg 2020'2023.

Przewodnicz4cy Rady Miasta wyjaSnil, ze stosownie do postanowiet'r ustawy - Prawo o ustroju

s4d6w powszechnych, lawnik6w do s4d6w okrggowych oraz s4d6w rejonowych wybieraj4 rady

gmin, kt6rych obszar objgty iest wlaSciwoSci4 tych s4dow w glosowaniu tajnym. Ptzed

przyst4pieniem do wybor6w rada powoluje zesp6l, kt6ry przedstawi na sesii swoj4 opinig o

zgloszonych kandydatach w szczeg6lnoSci w zakresie spelnienia przez nich wymog6w

okreSlonych w ustawie. Mai4c Iakle na uwadze fakt, 2e dotychczasowa praktyka zmierzala do

tego, zeby czlonkami zespolu opiniuj4cego kandydat6w na lawnikow byli czlonkowie Komisji
Porz4dku Prawnego i Publicznego, Przewo dnicz4cy zaproponowal, aby podtrzymac tq tradycjg,

r6wnie2 w tei kadencji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia

Opinia Komisji stalej Rady Miasta



Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Porz4dku Prawnego i

Publicznego. Opinig w te.i sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komis.ii radny
Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem. Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta zwrocil sig takze do

czlonkow Komisji Porz4dku Prawnego i Publicznego z zapytaniem czy v"ryraZaj4 zgodg na

pracA w Zespole. Wszyscy czlonkowie Komisii Porz4dku Prawnego i Publicznego wyrazili
zgodg na udzial w pracach Zespolu ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w do s4dow

powszechnych na kadencj g 2020 -2023 .

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskus.ii Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly, kt6ry w zwi4zku z decyziE Rady w $ I otrzymuje
brzmienie:

$ 1. Powoluje sig Zesp6l ds. opiniowania kandydat6w na lawnikow do s4dow powszechnych

na kadenc.ig 2020-2023 w skladzie:

1) .Tanusz Dgbczynski
2) Mariola Gawiowska
3) .laroslaw Hupaio
4) Piotr Kowal
5) Arkadiusz Piasecki
6) Daniel Tobiasz
7) Katarzyna Zargbska

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie powoiania Zespolu ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w do s4d6w

powszechnych na kadencj g 2020 -2023 .

Wyniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: I

W)rniki imienne:

zA (24)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski. Joanna Hofman-

Kupisz, .Taroslaw Hupalo. Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N'uczak" Jozef

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,

Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanisiaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska,

Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI ( I )

Krzvsztof Grzadziel



Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.32

Uchwala w sprawie wniesienia skargi do Wojew6dzkiego S4du Administracyjnego w
Bydgoszcry na rozstrzygnigcie nadzorcze Wojewody Ku.iawsko-Pomorskiego wra,z z
autopoprawkq.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e rozstrzygnigciem nadzorczym z dnia 3l lipca
2019 r. nr 6712019 (WNK.DW.IV.4l3l.42.2019.LK), dorgczonym dnia 2 sierpnia 2019 r.

Wojewoda Kuiawsko-Pomorski orzekl o niewaznoSci uchwaly nr XI/9712019 Rady Miasta
Wloclawek z dnia25 czerwca 2019 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystoSci i porz4dku

na terenie Grniny Miasto Wloclawek . Zgodnie z art. 98 ust. I ustawy o samorz4dzie gminnym,

rozstrzygnigcia organu nadzorczego dotycz4ce gminy podlegaj4 zaskarzeniu do s4du

administracyjnego z powodu niezgodnoSci z prawem w terminie 30 dni od dnia ich dorgczenia.

W mySl art. 98 ust. 3 ww. ustawy do zlozenia skargi uprawniona jest gmina, ktorej interes

prawny, uprawnienie albo kompetencj a zostaly naruszone. Podstaw4 do wniesienia skargi jest

uchwala organu, kt6ry podj4l uchwalg, kt6rei dotyczy rozstrzygnigcie nadzorcze. Maj4c na

uwadze powy2sze wniesienie skargi do Wojew6dzkiego S4du Administracy.inego w

Bydgoszczy i est uzasadnione.

NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rczpatrzyla oraz pozy4ywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i
Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji
radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Le otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie wniesienia skargi do

Bydgoszczy na rozstrzygnigcie nadzorcze
autopoprawk4.

Wvniki glosowania

ZA: I ,PRZECTW: 8, WSTRZYMUJQ SIQ:

Wyniki imienne:

ZA (14\

Wojew6dzkiego S4du Administracyjnego w
Wojewody Kujawsko-Pomorskiego wraz z

1, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI: 1



Joanna Hofman-Kupisz, Jarosiaw Hupalo, Agnieszka.Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian
N,uczak, Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska.

Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska,

.Tanusz Zi6lkowski

PRZE,CIW (8)

.Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, Dariusz .Taworski, Krzysztof
Kowalski, Stani slaw Krzemieni ewski, Zbi gniew Lewandowski, J ozef Mazierski

WSTRZYMUJE SIE (1)

.Tacek Bulawa

BRAK GLOSU (1)

Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (I)

Krzysztof GrzEdziel

Po zakot'rczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.33

Uchwala w sprawie odmowy wyraZenia zgody na roztti4zanie umowy o prac9 z radnym

Rady Miasta Wloclawek wrazz autopoprawk4.

Wprowadzenia do projektu uchwaly wraz z autopoprawkq dokonala Wiceprzewodnicz4ca

Komis.ii PorzEdku Prawnego i Publicznego radna Mariola Gawlowska.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej RadY Miasta
Proiekt u.6*uty wr-az z uutopofru*ka, rozpatrzyla oraz pozl'tywnie zaopiniowala Komisia
porz4dku Prawnego i Publicznego. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta

Wiceprzewodnicz4ca Komisii radna Mariola Gawlowska'

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod

glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.



Glosowano w srrrawie:

Uchwaly w sprawie odmowy wyraZeniazgody
Miasta Wioclawek wraz z autopoprawk4.

Wvniki glosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 0,

Wvniki imienne:

zA (23)

na rozwi4zanie umowy o pracQ z radnym Rady

BRAK Gtr-OSU: 1. NIEOBECNI: I

.Tacek Bulawa, .Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, .laroslaw Hupalo, Dariusz.laworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski. Krystian I'uczak. Jozef

Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymariska.

Daniel Tobiasz, Stanisiaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, .Tanusz Zi6tkowski, Piotr
Zwoliriski

BRAK GLOSU (1)

Arkadiusz Piasecki

NIEOBECNI (1)

Krzysztof Grz4dziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmi eniu.

Ad.34

Uchwala w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu
Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Sciekriw na terenie Gminy Miasto
Wloclawek.

Jak wyjaSnil Przewodnicz1cy Rady Miasta zgodnie z art. 19 ust. I ustawy o zbiorowym

zaopatrzeniu w wodg i zbiorowym odprowadzaniu Sciek6w, rada gminy przygotowuje projekt

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Sciekow na podstawie regulamin6w

opracowan ych przez przedsigbiorstwo wodoci4gowo-kanalizacyine, a nastgpnie przekazuje go

do zaopiniowania do organu regulacyjnego, zawiadamiaj4c o tym przedsigbiorstwo

wodoci4gowo-kanalizacyjne. W dniu 25 czerwca 2019 r. Rada Miasta Wloclawek podigla

Uchwalg Nr XI/l00 2019 w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu
projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Sciek6w na terenie Gminy Miasto
Wioclawek. Powyzszy projekt Dyrektor Regionalnego Zarz4du Gospodarki Wodnej w
Warszawie zaopiniowal negatywnie. W tym stanie rzeczy opracowano zmiany w regulaminie,

uwzglgdniaj4ce uwagi zawarte w wydanym postanowieniu.



Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatru.i4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji staiej Rady Miasta
Projekt uchwaly wraz z autopoprawkq rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komis.la

Gospodarki Mieiskiej i Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta

Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusig nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusii Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod

glosowanie proiekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Sciekow na terenie Gminy Miasto Wloclawek'

Wvniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 0. NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

zA (24)

Jacek Bulawa, .Tanusz Dgbczyt'rski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, .loanna Hofman-

Kupisz..Taroslaw Hupato, Daiiusz.Taworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof

Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski. Krystian I'uczak, Jozef

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska'

Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz, Stanisiaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska,

Janusz Ziolkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (1)

Krzysztof Grz4dziel

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.35

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych

W tym punkcie porz4dku obrad qlos zabrali:

- radny Janusz Dgbczyriski
- radna E,l2bieta Rutkowska
- radny .Taroslaw Hupaio
- radna Ewa Szczeoariska



n

- radna Mariola Gawlowska
- radny Andrzej Golgbieski
- radny Jacek Bulawa
- radny Krzysztof Kowalski

Ad.36

Informacje i komunikaty

Nie zgloszono.

Ad.37

Zamknigcie obrad

Wobec zrealizowania porz4dku posiedzeni4 Przewodnicz,4cy Rady Miasta radny Stanislaw

Wawrzonkoski zakoriczyl obrady XIII sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyly sig w dniu

27 sierpnia 2019 roku.

Gl6wnyfipepjalista BRM

n

Przygotowala: Jolanta Skladanowska

Przygotowano przy pomocy


